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Αύξηση παίρνουν οι χρόνοι Παρατατικός, Αόριστος, Υπερσυντέλικος
Συλλαβική αύξηση. Είναι ένα –ε, το οποίο τίθεται όταν το ρήμα αρχίζει από σύμφωνο, π.χ. λύω, ἔ-λυον, γράφω ἔ-γραφον, κρύπτω, ἔ-κρυπτον.  Χρονική αύξηση. Αλλαγή του αρχικού βραχύχρονου φωνήεντος σε μακρόχρονο, α, ε    ―  η  ἀγοράζω – ἠγόραζον, ἐλπίζω – ἤλπιζον,    αι, ει ― ῃ   αἰρω – ᾖρον , εἰκάζω – ᾔκαζον, ο ―ω   ὀρίζω – ὤριζον, οι―ῳ   οἰκίζω – ᾤκιζον,  ῐ, ῠ ―ῑ,ῡ  ἰδρύω – ἰδρυον, ὑβρίζω – ὕβριζον , αυ, ευ, ― ηυ,  αὔξω – ηὖξον,  ρ- ερρ, ρίπτω  - ἔρριπτον. Σύνθετα ρήματα, λαμβάνουν αύξηση μετά την πρόθεση,  καταγράφω – κατέγραφον 
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